
Referat af bestyrelsesmøde afholdt lørdag den 11. juni 2016, kl 10.00, på adressen Karinavej 34. 
Der var afbud fra Henny 
 
Punkter til dagsorden 

 Opsamling fra generalforsamlingen 

 Grøfter 

 Skoven NØ 

 Møde med Jammerbugt 

 Bestyrelsesansvar 

 Vejen 

 Økonomi 

 Bredbånd 

 Salg af huse 

 Næste møde 

 Evt 
 
Der havde været afholdt møde i Sammenslutningen af sommerhusejere i Jammerbugt Kommune. De 
væsentligste punkter derfra var 

 Hvordan vedligeholdes en stamvej med hensyn til vejprofil og belægninger 

 Støvbinding af grusveje 

 Tilladelser til trafikdæmpning 

 Beplantning langs veje 

 Bredbånd i områderne 

 Det blå flag 

 Jammerbugt Kommune er ved at udarbejde et kort over alle de godkendte stier i områderne 

 Naturområde Rødhus 

 Kystsikring 

 Grundvand 
 
Bredbånd er nu rullet ud på Karinavej, og de fleste af de som ønske tilslutning, er nu på. Bredbånd virker 
efter hensigten 
 
Der er foretaget støvdæmpning af vores stamvej. Midlet som er brugt, er et af de 3 midler som 
Jammerbugt kommune kunne anbefale, og som ikke påførte skader på grundvandet 
 
Vores økonomi har det fint. Der er allerede kommet kontingent ind for det kommende budgetår. 
 
Der er foretaget beskæring af vores hovedgrøfter. Der planlægges ’skrabning’ af vores sidegrøfter. 
Endvidere er det meningen at de enkelte underføringer skal spules, så mulige stop bliver fjernet 
 
Der er ikke tegnet forsikring for bestyrelsesansvar. Der arbejdes videre med dette punkt 
 
Ejendomsmæglerne er flinke til at oplyse om nye ejere, hvis der sker salg af huse 
 
Under evt blev det besluttet at der skulle opsættes yderligere skiltning med 30 km. Skal placeres efter 
dobbeltsvinget 
 
Næste møde er 15. oktober 2016. Samme sted 
 
Referater lægges på vores hjemmeside 
 
Ref: Leif 
 


